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This device complies with FCC Rules Part 15. Operation is subject to the following two 
conditions:

• This device may not cause harmful interference.
• This device must accept any interference received, including interference that may  
 cause undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a class B 
digital device, pursuant to Part 15 of the Federal Communications Commission (FCC) 
rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful 
interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can 
radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, 
there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this 
equipment causes harmful interference to radio or television reception, which can be 
determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by doing one or more of the following measures:

• Reorient or relocate the receiving antenna.
• Increase the separation between the equipment and receiver.
• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the  
 receiver is connected.
• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC Caution
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user‘s authority to operate the equipment.

Radiation Exposure Statement: 
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an 
uncontrolled environment. End users must follow the specific operating 
instructions for satisfying RF exposure compliance. To maintain compliance with 
FCC exposure compliance requirement, please follow operation instruction as 
documented in this manual.

Federal Communications Commission Statement

IOS Android 

Use the LISTEN App for setup, product customization and 
music enhancing features.

LISTENアプリでは、設定や製品のカスタマイズ、イコライザーの調
整が行えます。

請使用 LISTEN App 進行設定、產品自訂與音樂強化功能

请使用 LISTEN App 进行设定、产品自定义与音乐强化功能

低功率電波輻射性電機管理辦法
第十二條經型式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用者均不得擅自變
更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。
第十四條低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，
應改善至無干擾時方得繼續使用。前項合法通信，指依電信法規定作業之無線電通信。低功
率射頻電機須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

NCC使用手冊警語
TESORO TS-A05BT-ANC
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Specification:
a. 13mm Hi-Fi dynamic driver build with special tuning Bio-Cell diaphragm.
b.  Implement TESORO crafted tuning audio EQ. (LISTEN App)
c. Dedicated YMU 831 Active Noise Cancelling / Ambient mode control (LISTEN APP)
d. Crystal clear communication microphone with YMU 831 Environment Noise Cancelling technology.
e. Extra conform shark fin tips (XS / S / M / L)
f. Up to 8.5 Hours continues music playback time. 
g. Fast charge capabilities 15 mins for 70 mins battery life.
h. Easy cable management and foldable neckband 
i. LISTEN App to optimize you listening experience

JP
仕様:
a. 特別なチューニングバイオセルダイヤフラムで構築された13mmダイナミックドライバー。
b. TESORO調整されたチューニングオーディオEQを輸入。（LISTENアプリ）
c. 専用YMU 831 アクティブノイズキャンセリング/アンビエントモード制御（LISTENアプリ）
d. 環境ノイズキャンセリング技術を採用YMU 831したクリスタルクリアコミュニケーションマイク。
e. エクストラコンフォームシャークフィンチップ（XS / S / M / L）
f. 最大8.5時間は音楽の再生時間を継続します。
g. 70分のバッテリー寿命のための15分間の急速充電能力。
h. 簡単なケーブル管理と折りたたみ式ネックバンド 
i. リスニング体験を最適化するためのLISTENアプリ
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規格:
a. 13mm高解析度動圈單體搭配獨特生物振膜
b. 導入TESORO專業調音EQ設定
c. 獨立YMU 831主動抗噪和監聽模式切換
d. 清晰的語音通訊麥克風搭配YMU 831環境抗噪技術
e. 額外服貼的鯊魚鰭耳撐 (XS / S / M / L)
f. 可連續聽音樂高達8.5小時
g. 快速充電功能,充15分鐘可提供高達70分鐘的電池續航力
h. 方便受納以及可彎曲的頸圈設計
i. LISTEN APP 提供多樣化的聆聽體驗
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规格:
a. 13mm高分辨率动圈单体搭配独特生物振膜 
b. TESORO专业调音EQ设定
c. 独立YMU 831主动抗噪和监听模式切换
d. 清晰的语音通讯麦克风搭配YMU 831环境抗噪技术
e. 额外服贴的鲨鱼鳍耳撑 (XS / S / M / L)
f. 可连续听音乐高达8.5小时
g. 快速充电功能,充15分钟可提供高达70分钟的电池续航力
h. 方便受纳以及可弯曲的颈圈设计
i. LISTEN APP 提供多样化的聆听体验
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    Warning
• To avoid hearing damage and damage to the earphones, use the earphone at a comfortable, moderate  
 volume level. Turn the volume up gradually until you reach a comfortable level. 
• Earphones should keep away from fire, or in the situation with high temperature or high pressure.
• Do not immerse the earphones into the water or place the earphones in high humidity situation for 
 long time.
• Stop using the earphones if you find liquid leakage, overheating or other unusual conditions.
• Do not try to disassemble or short circuit the earphones.
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    警告
• 聴力を損なわないように適当な音量を調整してください
• 火の元や髙溫、高圧の環境を避けて下さい
• 水の中あるいは長時間髙湿度な環境に本体を入れないでください
• 機械故障あるいは高温よって異常な状況を発見した場合直ちに使用を停止にしてください
• イヤホンの本体を必ず分解しないでください
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    警告
• 為避免聽力受損 請先調整適當的音量, 並逐漸調整達到適合你的音量
• 耳機因避免靠近火源以及高溫,高壓的環境
• 請不要將耳機浸水或是長時間放在高濕度的環境
• 如發現有異體洩漏, 溫度過高或是其他不尋常的狀況,請停止使用耳機
• 請不要將自行拆解耳機和電路板
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    警告
• 为避免听力受损 请先调整适当的音量, 并逐渐调整达到适合你的音量
• 耳机因避免靠近火源以及高温,高压的环境
• 请不要将耳机浸水或是长时间放在高湿度的环境
• 如发现有异体泄漏, 温度过高或是其他不寻常的状况,请停止使用耳机
• 请不要将自行拆解耳机和电路板


